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Jestem zdziwiony słowami min. Bartłomieja Sienkiewicza, które padły podczas dzisiejszej konferencji

prasowej. Pragnę zapewnić, że Kraków, wbrew słowom ministra nie „wyłącza monitoringu", wręcz

przeciwnie, w ramach możliwości finansowych stara się go rozwijać.

Nie ograniczamy także w żadnym miejscu oświetlenia ulic. Po próbach wprowadzenia tego typu

oszczędności, w poczuciu odpowiedzialności za bezpieczeństwo mieszkańców, natychmiast

zaniechano takich prób i przywrócono całonocne oświetlenie ulic. Na marginesie trzeba dodać,

że godziny oświetlenia ulic nie mogły mieć wpływu na ostatnie zdarzenie, ponieważ doszło do

niego w biały dzień.

Warto podkreślić, że od kilku lat liczba wakatów w krakowskiej policji sięga 200 etatów. Mimo

moich interwencji u kolejnych ministrów nic się nie zmienienia. Od lat czekamy również

bezskutecznie na uregulowanie przez rząd kwestii funkcjonowanie monitoringu, co pozwoliłoby

nam w sposób legalny go rozwijać.

Wobec bezczynności ministerstwa, uważam za niedopuszczalne obarczanie odpowiedzialnością

za ostatnie zdarzenia władz miasta Krakowa. Chcę również przypomnieć  Panu Ministrowi, że

każdego roku budżet miasta Krakowa wspomaga policję, przekazując środki na jej

funkcjonowanie, w ciągu ostatnich dziesięciu lat ponad 41 mln zł. Jak widać, ten wkład miasta

nie jest zauważany.
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